
 

 

 

 

 

 

NOTULEN GMR-PO  26-06-2025 

 

Datum: 26-06-2025       

Aanwezig: Frank, Ronald, Jeroen, Annemiek, Femke, Maartje, Irma, Ellis, Liesbeth 

Afwezig: Guy 

 

Opening 

Welkom op de Immanuel in Boskoop. 

Er vindt een wisseling plaats van een ouder-lid GMR vanuit Boskoop, Guy Kessels maakt de 

termijn van Juliët af, 2 jaar en 8 maanden. 

 

Mededelingen CvB 

Marjon sluit aan voor de mededelingen bestuur en heeft de volgende punten toegelicht; 

De uitnodiging voor nieuwe medewerkers staat ook open voor GMR-leden om aan te sluiten. 

De clusterdirectie heeft het principe interne audits uitgelegd, Scope wil hiermee gaan starten 

per aankomend schooljaar. 

Meerdere onderdelen van de inspectie zullen worden gebruikt bij deze audits. 

De GMR vraagt of zij op de hoogte kunnen worden gehouden van eindpresentaties, de 

clusterdirectie geeft aan dat dit meer voor de MR van de scholen is. 

HRM werkt aan een nieuw overkoepelend en strategisch beleid tussen PO en VO. Voor 

komend jaar zijn de speerpunten arbeidsmarkt benadering en boeien & binden. 

Namens Bert van Leeuwen, dank voor de grote opkomst van de GMR-leden bij zijn afscheid. 

 

Kaderbrief 

De vooraf ingediende vragen zijn allemaal voldoende beantwoord. 

Op een aantal nagekomen vragen is nog antwoord gekomen tijdens de vergadering. 

Er is geen bovenschools beleid voor de ouderbijdrage van Scope - PO, dit wordt op het 

moment niet gemaakt en hier is geen plan voor. De GMR geeft als advies mee aan Scope 

om een bovenschools beleid te maken m.b.t. de ouderbijdrage in het kader van de 

kansengelijkheid. 

 

RI&E en PvA 

Er is een grote gemene deler; roosters bij de voordeuren, folie op het glas (veiligheidsglas) 

en beeldschermwerkers. De GMR heeft bij het bestuur nagevraagd of de GMR op de grote 

gemene deler instemming heeft, er is aangegeven dat de instemmingen van het PvA aan de 

MR van de desbetreffende scholen is. 

De GMR zal de MR-en van de scholen aanraden om het PvA goed door te nemen en de 

evaluatiepunten te blijven monitoren. 

 

Zij-instromers 

Maartje doet verslag van de werkgroep en het gesprek dat een aantal GMR-leden met de 

coördinator van het zij-instroomtraject hebben gevoerd over het zij-instroomtraject. Daaruit 

blijkt dat een aantal zaken al goed geregeld is, maar dat de GMR ook verschillende punten 

onder de aandacht heeft gebracht die extra aandacht vereisen. De coördinator zij-

instroomtraject gaf aan hier actief aandacht aan te gaan besteden, onder andere door 

gesprekken op de individuele scholen welke hij reeds voornemens was aan te vangen en 



wellicht ook bij het DO. De GMR plaatst het punt op de jaarplanning om zo de trend te kunnen 

beoordelen 

 
Antwoord CvB vragen GMR overstap naar Afas 
Scope heeft aangegeven dat alle klantgegevens na afloop van de dienstverlening worden 
vernietigd door Raet. 
Graag ontvangt de GMR per welke datum deze dienstverlening stopt en ontvangt dan graag  
het bewijs ter inzage dat de gegevens zijn vernietigd. 
 
Aflossen DUO schuld 
De GMR heeft dit document ter kennisgeving aangenomen. 
 
FUWA 
De GMR heeft dit document ter kennisgeving aangenomen. 
 
Vergaderrooster 2025-2026 
Goedgekeurd binnen de GMR en wordt doorgezet naar de bestuurder. 
 
Rondvraag 
Er is een mail binnengekomen van de Rehobothschool uit Boskoop, de secretaris zal deze 
beantwoorden. 
 
Vraag m.b.t. het Statuut en Reglement voor de MR-en van de scholen. Deze dienen beiden 
te worden aangeleverd door het bestuur/bevoegd gezag aan de directie van de scholen.  
De directie van de school deelt deze vervolgens weer met de MR. 
Over het Reglement mag met de directie worden onderhandeld binnen de grenzen van het 
WMS. 
 
 
Actiepunt 
Het jaarverslag GMR wordt door de secretaris opgesteld in de zomervakantie en gedeeld 
met de GMR leden ter aanvulling.  
 
Meegeven aan de MR-en dat ze het RI&E en PvA opvragen bij de directie en dat het PvA 
instemming behoeft. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur 
 
 
 
 


